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El projecte de l’empresa coreana segueix avançant, 
ara amb el compromís del nou conseller d’Empresa, 
Miquel Sàmper, que va visitar el municipi, així com 
amb la modificació del POUM i la visita del Cònsol 
General de Corea. / pàg.9

Els propers mesos es podrà gaudir d’una extensa gamma 
d’activitats per a tothom. S'amplien els horaris dels 
poliesportius i es posen en marxa noves activitats per 
un envelliment actiu i per als joves. També arrenca una 
programació d'exposicions periòdica. / pàg. 6

Programació estable de cultura, 
esports, joventut i gent gran 

El nou govern català referma 
el compromís amb LOTTE

El nou Passeig de 
les Cales s’inaugura 
el 2 de novembre
/ pàg. 11

Catalogació i difusió 
de la col·lecció local 
d'art
/ pàg. 7 

Aprovat el full de ruta 
per millorar el Nucli 
Antic de Mont-roig
/ pàg. 10

Nou punt esportiu 
a la Platja Cristall 
de Miami Platja
 / pàg. 10

Aprovat 
el nou Pla Local 
d’Habitatge
Es tracta d’un document elaborat 
a partir de la diagnosi actual que 
contempla un seguit d’accions 
i mesures a posar en marxa els 
pròxims 6 anys per garantir el dret 
a un habitatge digne i assequible 
per a la població.

/ pàg. 7

Prop de 1.900 alumnes comencen 
el nou curs escolar al municipi
Les aules s’han tornat a omplir aquest setembre amb nous horaris 
lectius als centres educatius Joan Miró i Marcel·lí Esquius i la gratuïtat 
de l’acollida matinal durant el primer trimestre del curs a les 3 
escoles. D’altra banda, l’Ajuntament ampliarà la llar d’infants Petete 

de Miami Platja per donar resposta al creixement i la demanda de 
les famílies i estudia la reforma integral de la llar d’infants Mare 
de Déu de la Roca de Mont-roig. També es millora la línia de bus 
amb Tarragona per a l'alumnat d'estudis postobligatoris. / pàg. 4-5
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Fran Morancho López
Alcalde 

Àrees de Recursos Humans 
i Projectes Estratègics

Aquesta és una publicació gratuïta 
que edita l’Ajuntament de Mont-roig 
del Camp. Si algun veí o veïna no l’ha 
rebuda a casa seva, pot dirigir-se a 
les Oficines Municipals d’Atenció a la 
Ciutadania (OMAC), facilitar les dades 
de contacte i sol·licitar-ne un exemplar. 
També pot passar a recollir la versió en 
castellà als equipaments municipals.

comunicacio@mont-roig.cat
Simó Gras Solé

M. Amèlia Bargalló 
Castellnou

Annabel Garcia 
Echevarria

Serena Gispert 
Giménez

Josep Rovira Pujol

Juan Miguel JareñoIrene Aragonès 
Gràcia

Manel Vilajosana 
Ferràndiz

Segueix-nos!
Trobaràs tota la informació 
a la web i a les xarxes  
socials de l'Ajuntament

@Ajuntament  
de Mont-roig

Ajuntament de  
Mont-roig del Camp
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Regidora de les àrees de 
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i Gent Gran, Habitatge 
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Miguel del Viso 
Romanos

Regidor de les àrees d’Obra 
Pública, Mobilitat sostenible, 
Transició Energètica i 
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Mari Mar Urisel Roca

Regidora de les àrees 
d'Esports, Cultura 
i Festes

Cristina Llorens Pardo
Tercera tinenta d’alcalde
Regidora de les àrees 
d’Infraestructures i equipa-
ments municipals, Via Pública, 
Joventut, Residus i Neteja 
Viària
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Regidor de les àrees 
d’Hisenda, Urbanisme, 
Patrimoni i Govern Obert
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OMAC MIAMI PLATJA  977 837 005

JUTJAT DE PAU  977 837 805

OFICINA SERVEIS SOCIALS MONT-ROIG  977 837 553

OFICINA SERVEIS SOCIALS MIAMI PLATJA  977 172 758

CASA DE CULTURA AGUSTÍ SARDÀ  977 837 337

CENTRE POLIVALENT DE MIAMI PLATJA  977 811 749

BIBLIOTECA JOAN MIRÓ MONT-ROIG  977 837 512

BIBLIOTECA MIRAMAR MIAMI PLATJA  977 172 562

POLIESPORTIU MUNICIPAL MONT-ROIG  977 837 611

POLIESPORTIU MUNICIPAL MIAMI PLATJA  977 170 572

NOSTRAIGUA  977 837 686

NOSTRESERVEIS  977 837 229

DEIXALLERIA  607 159 243

BASE DIPUTACIÓ DE MONT-ROIG  977 837 969

BASE DIPUTACIÓ DE MIAMI PLATJA  977 810 223

OFICINA D’INFORMACIÓ TURÍSTICA  977 179 468

CENTRE D’ATENCIÓ PRIMÀRIA MONT-ROIG  977 837 877

CENTRE D’ATENCIÓ PRIMÀRIA MIAMI PLATJA  977 811 200

POLICIA LOCAL  977 838 873

EMERGÈNCIES (TELÈFON ÚNIC)  112

ATENCIÓ CONTRA LA VIOLÈNCIA MASCLISTA  900 900 120

AJUNTAMENT MONT-ROIG DEL CAMP  977 837 005

Vicente Pérez Mula
Segon tinent d’alcalde
Regidor de les àrees de 
Seguretat Ciutadana i Cicle 
Complet de l’Aigua

Elvira Montagud Pérez

Regidora de les Àrees 
d’Educació, Sanitat i Medi 
Ambient
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RODA D'ENTITATS
De forma periòdica, durant aquest nou mandat, 

l'alcalde Fran Morancho conversarà amb una 
associació del municipi. 

Des d'Alcaldia s'anirà contactant amb les entitats per convocar-les 
a la trobada. Tot i això, si formes part de la junta d'una entitat i t'interessa 

reunir-te amb l'alcalde pròximament, envia un correu a 
alcaldia@mont-roig.cat

Una il·lusió compartida 

FRAN MORANCHO LÓPEZ
Alcalde de Mont-roig del Camp

Acomiadem l’estiu i encetem nou curs escolar 
amb la mateixa il·lusió que ho han fet els prop 
de 1.900 infants i joves que aquest setembre 
han tornat a omplir els centres educatius del 
municipi. Per alguns d’ells, és un pas important, 
l’inci de l’etapa escolar. Per la resta, pujar de nivell, 
amb els reptes que això suposa: més dificultat 
i esforç per adquirir els nous aprenentatges. 

El nostre municipi també puja de nivell i enceta 
aquesta tardor una nova etapa. Per fi, tenim 
acabat el nou Passeig de les Cales. De la mateixa 
manera que els infants, que estrenen material 
escolar i llibres amb entusiasme, els veïns i 
veïnes podrem estrenar aquest nou espai, 
que transforma completament Miami Platja. 
I, evidentment, estrenar, sempre fa molta il·lusió.  

Perquè també nosaltres, els veïns i veïnes, després 
d’un temps sense veure’ns, ens hi podrem 
retrobar: passejant, fent esport, contemplant 

el mar i fent vida social, amb les mateixes ganes 
que els nens i nenes es tornen a trobar amb 
les seves amistats després de les vacances. 

Com sabeu, arribar fins aquí no ha estat fàcil, 
hem estat molts anys picant pedra amb Costes 
de l’Estat per aconseguir el Passeig de les Cales 
que ens mereixem. Érem l’únic municipi que no 
teníem un passeig marítim en condicions. Però 
el treball i l’esforç constant, en tots els àmbits, 
acaben donant els seus fruits.  I ara ja podem 
dir orgullosos, que han acabat les obres i que 
el pròxim 2 de novembre inaugurarem un dels 
passejos més bonics de la Costa Daurada, i més 
enllà. I és especialment rellevant perquè aquesta 
nova artèria, que serpenteja les cales i respecta 
el nostre entorn natural únic, és exclusivament 
per a vianants, lliure de vehicles motoritzats.

A finals d’aquest mes d’octubre el servei de Costes 
del Ministeri per a la Transició Ecològica MITECO, 

que és qui ha dirigit els treballs recepcionarà 
l’obra per part de l’empresa que l’ha executat la 
UTE OHLA – SATO i aquestes tanques que han 
impedit l’accés durant mesos ja seran història. 
També s’hauran acabat les molèsties al veïnat i 
als establiments comercials i de restauració de 
la zona, que ens han fet patir molt, doncs com a 
Ajuntament hem intentat durant aquests mesos 

minimitzar-les, malgrat no ser unes obres de 
la nostra competència. Cal dir també que som 
conscients que encara quedaran alguns retocs 
finals, doncs igual que quan fem obres a casa, 
amb el temps van sorgint detalls per perfeccionar 
i millorar, però estem alerta i continuarem fent-
nos pesats i insistint perquè amb la garantia 
de l’obra es vagin polint els pròxims mesos i 
quedi tot en perfectes condicions.  

Com us deia, el dia 2 de novembre serà un dia 
especial, doncs volem inaugurar el passeig 
amb una jornada festiva que aplegui a tota 
la ciutadania. Després de l’acte institucional 
hi haurà una batucada itinerant que recorrerà 
el passeig, una musclada i vermut popular, 
activitats infantils, un dinar de carmanyola i 
un tardeo amb un grup de versions. Tenim 
ganes de celebrar que a poc a poc ens anem 
fent grans i que vivim en un municipi privilegiat. 
Us convido a venir i a descobrir de primera 
mà aquest nou espai, que des de ja, podem 
gaudir-lo en tots els sentits. 

Sens dubte, aquest és i ha estat un dels grans 
projectes urbanístics dels darrers mesos, però 
en tenim un altre de molt important que també 
segueix el seu curs i que també suposarà un 
abans i un després. Es tracta de la implantació de 
l’empresa sud-coreana LOTTE per a la fabricació 

d’elecfoil per a les bateries dels cotxes elèctrics. Els 
darrers mesos hem rebut el suport del conseller 
d’empresa de la Generalitat, Miquel Sàmper, 
fet que reafirma que no es tracta d’un projecte 
local, sinó de territori. Precisament la Comissió 
Territorial d’Urbanisme del Camp de Tarragona 
també ha aprovat la modificació del POUM 
aquest setembre, un tràmit més, que permet 

avançar en tot aquest procés, que per 
la seva gran envergadura és complex 
i que encara que ens sembli que es 
ralentitzi, us asseguro que continua 
avançant. 

El benestar dels veïns i veïnes és una 
de les meves preocupacions com a 
alcalde, però també des de l’equip 
de govern. Que tinguem un espai 
de lleure i oci per gaudir del nostre 
municipi amb el Passeig de les Cales, 
que tinguem feina i riquesa econòmica, 
amb la implantació de la nova indústria, 
però també que tinguem un habitatge 

digne i assequible durant tot l’any. Per això, 
ja tenim enllestit el Pla Local d’Habitatge, un 
document que ens guiarà els pròxims 6 anys 
i que ens proposa tot un seguit de polítiques 
públiques d’habitatge per gestionar de forma 
eficient els recursos en aquest àmbit. 

Tenim moltes segones residències i habitatges 
d’ús turístic i molts joves i famílies tenen dificultats 
per trobar una casa on viure amb condicions i 
a preus assequibles. Hem de trobar la manera 
que tant l’àmbit turístic com la població local 
puguin conviure i hi hagi opcions per a tothom. 
Ara, amb el Pla Local d’Habitatge aprovat per 
Ple, posem fil a l’agulla i arrenquem per millorar 
i revertir aquesta situació, que és molt complexa 
i que ens preocupa especialment. 

Finalment, voldria convidar-vos a participar en 
totes aquelles propostes culturals, esportives, de 
joves i per a la gent gran que també es posen 
en marxa aquest setembre, coincidint també 
amb l’inici de curs escolar. L’objectiu és que 
tots, des dels més petits fins als nostres avis i 
àvies, trobin activitats per fer que els enriqueixin 
culturalment, en el foment d’una vida saludable 
o en el desenvolupament personal. Perquè hem 
de tenir espais urbans amables, habitatge digne 
i economia, però també temps i propostes per 
al lleure, la diversió i la socialització. Gaudiu-ne!  

 Hem de tenir espais 
urbans amables, habitatge 
digne i economia, però 
també temps i propostes
 per al lleure, la diversió 
i la socialització

alcaldia@mont-roig.cat
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Aquest curs escolar 2024-2025 les 
famílies del municipi podran tornar 

a utilitzar el servei d’acollida matinal de les 
escoles de manera gratuïta durant el primer 
trimestre del curs gràcies al programa Temps 
per cures. Aquest programa finançat pel 
Departament d’Igualtat i Feminisme de la 
Generalitat de Catalunya, pioner a Catalunya, 
garanteix serveis d’atenció fora del temps 
escolar, destinats a infants i adolescents de 
0 a 16 anys amb l’objectiu de millorar la 
conciliació familiar. Els serveis es presten 
arreu del territori, a través dels ens locals. 

En aquest sentit, gràcies a aquesta subvenció, 
l’Ajuntament ha pogut oferir la gratuïtat del 
servei d’acollida matinal de les 3 escoles 
durant aquest període. La gratuïtat finalitzarà 
el 20 de desembre i actualment encara hi 
ha places disponibles a les tres escoles. En 

Els departaments d’Educació i de Mobilitat 
de l’Ajuntament de Mont-roig del Camp 

han estat treballant els darrers mesos per 
poder millorar el servei d’autobús de línia 
que es va posar en marxa l’abril del 2022 
i que connecta l’Hospitalet de l’Infant i 
Miami Platja amb el Complex Educatiu de 
Tarragona (CET) i l’Estació d’autobusos de 
Tarragona. Es tracta d’una línia especialment 
rellevant perquè l’alumnat dels dos municipis 

L'acollida matinal 
de les escoles és gratuïta 
durant el primer trimestre del curs

Nova parada i actualització dels horaris 
de la línia d’autobús fins a Tarragona

Les escoles Joan Miró i Marcel·lí Esquius 
estrenen nou horari lectiu
 Aquest setembre ha començat el nou curs escolar amb 1.867 alumnes al municipi

El nou curs escolar ha començat aquest 
setembre amb novetats pel que fa als 

horaris lectius de dos centres educatius 
del municipi. Es tracta de l’Escola Joan 
Miró i l’Escola Marcel·lí Esquius que han 
modificat la seva jornada lectiva i, a partir 
d’aquest curs, les classes comencen a les 
9.00 h i finalitzen a les 16.00 h, és a dir, 
30 minuts abans del que era habitual. 

En aquest sentit, les escoles van informar 
que aquesta decisió s’ha pres mitjançant 
un procés transparent i consensuat, d’acord 
amb la normativa vigent, amb l’objectiu 
de millorar l’experiència educativa dels 
infants i el funcionament dels centres 
educatius. Un dels principals beneficis 

és la reducció del temps de menjador 
gràcies al qual l’alumnat retorna a les 
classes de la tarda amb més energia i 
concentració, optimitzant l’aprenentatge i 
reduint el període d’inactivitat del migdia. 
Un horari més compacte que manté les 
5 hores lectives diàries. 

Aquest canvi ha comportat reorganitzacions 
a les famílies, però també ajustos en 
el servei de transport escolar i les 
activitats extraescolars. Concretament, 
s’ha dut a terme un avançament de les 
activitats extraescolars organitzades 
per l’Ajuntament, com ara les classes de 
música i les activitats esportives, per tal 
d’adaptar-les a la nova jornada escolar.

Oferta educativa
Com a novetat del curs, cal remarcar 
la incorporació d’un segon grup a I5 a 
l’Escola Marcel·lí Esquius una mesura 
que s'alinea amb la continuïtat en la 

consolidació de la segona línia educativa 
en aquest centre, i un tercer grup a 1r 
d’ESO a l’Institut Miami, responent a 
l'increment de la demanda i garantint una 
distribució més equilibrada de l'alumnat
permeten una millor atenció dels alumnes.

Novetats i millores 
d'infraestructures
Durant el període estival s’ha executat 
part del projecte “Racons Verds per a 
l’experimentació i l’aprenentatge a 

l’Escola Joan Miró”, seleccionat per 
la ciutadania en l’edició 2022 dels 
Pressupostos Participatius, i que els nens 
i nenes ja van poder estrenar des del 
primer dia d’escola, gaudint d’aquests 
nous espais.  

El curs escolar 2024/2025 ha començat 
aquest setembre amb el retorn de 1.867 
nens, nenes i joves a les aules d’educació 
infantil, primària, secundària, batxillerat i 

cicles formatius.  Com a novetat, les classes 
d’aquest any s'han estructurat en una jornada 
de matí i tarda des del primer dia d’escola.
Aquesta xifra inclou 123 alumnes a les llars 

Retorn de 1.867 alumnes a les aules

Llar d'infants 
Mare de Déu 

de la Roca

Llar d'infants 
Petete

Escola Mare 
de Déu 

de la Roca

Escola 
Marcel·lí 
Esquius

Institut Antoni 
Ballester 

Institut 
Miami

Escola 
Joan Miró

57 66 382 286 473 248355

/ L’Escola Joan Miró ha estrenat una nova zona de jocs gràcies als projecte presentat en els 
Pressupostos Participatius edició 2022.

*Inclou Batxillerat 
i Cicles Formatius

/ Gran afluència de joves a primera hora del matí.

aquests moments els usuaris de mitjana 
per centre són els següents:

Escola Mare de Déu de la Roca 35
Escola Marcel·lí Esquius 44 
Escola Joan Miró 23

L’Hospitalet de l'I.
C. de Masriudoms 

Miami Platja
Pl. de Tarragona

Urb. Mainou
T-323 – C. de l’Areny

Complex Educatiu 
de Tarragona

(TGN) Estació 
d’autobusos

pugui anar a fer classe al CET i als altres 
centres educatius de la ciutat (universitat 
i formació professional). En aquest sentit, 
es va sol·licitar una nova parada a Mainou 
perquè l’alumnat de les urbanitzacions i 
de Mont-roig es pugui acollir també al 
servei, així com una modificació de l’horari 
de la línia per tal que s’avanci la primera 
llançadora de sortida en direcció Tarragona, 
passant de les 7.15 h a les 7.00 h, garantint 
així l’arribada puntual a les classes lectives. 

Les peticions que es van fer a la Direcció 
General de Transports i Mobilitat de la 
Generalitat han estat escoltades i des 
d’aquest curs s’han pogut posar en marxa les 
millores que faciliten l’accés de l’alumnat a la 
formació postobligatòria i estudis superiors 
fora del municipi. 

d'infants municipals Petete i Mare de Déu 
de la Roca, 1.023 a les escoles d'educació 
primària, Mare de Déu de la Roca, Joan 
Miró i Marcel·lí Esquius, i 531 a les aules de 
secundària obligatòria dels instituts Antoni 
Ballester i Miami. Pel que fa als estudis post-

obligatoris de Batxillerat i Cicles Formatius, 
s’han incorporat un total de 190 alumnes. 

Encara queden places per 
sol·licitar el servei d’acollida 
matinal de forma gratuïta 
fins al 20 de desembre 

Les famílies interessades 
poden dirigir-se a:

Escoles Joan Miró i Marcel·lí Esquius
Empresa gestora: Cuina Gestió.

Escola Mare de Déu de la Roca
Empresa gestora:  Cap i cua
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LAjuntament també està portant a 
terme un estudi per veure la viabilitat 

d’una reforma integral de la Llar d’infants  
Mare de Déu de la Roca del nucli de 
Mont-roig. Aquesta es faria en la mateixa 
ubicació. 

En aquest cas, l’objectiu és renovar i 
modernitzar les instal·lacions per adaptar-
les a les necessitats educatives actuals. 

Els punts més rellevants a resoldre són 
eliminar els mòduls prefabricats, guanyar 

espai als patis i vetllar per tal que la 
distribució de les aules sigui més amable 
i es pugui optimitzar l’organització de 
l'equip docent. 

També s'està estudiant com compaginar 
l'activitat lectiva amb les obres de reforma, 
doncs es considera prioritari conservar 
l’actual ubicació per seguir consolidant 
les sinergies existents amb l’Escola Mare 
de Déu de la Roca que faciliten el pas 
de l’alumnat quan canvien a la segona 
etapa del cicle inicial (I3).

Les obres del Pavelló Esportiu de la 
Roca continuen avançant segons el 

calendari previst. La data de finalització 
de la construcció està programada per 
a finals d'aquest any, fet que suposarà 
una millora significativa per a les activitats 
esportives i altres esdeveniments escolars, 
ampliant les infraestructures disponibles 
de l’Escola Mare de Déu de la Roca.

Les obres del Pavelló Esportiu 
de la Roca avancen a bon ritme

La reforma de la llar d’infants 
Mare de Déu de la Roca, en estudi

/ El pati de la llar d'infants de Mont-roig es va renovar fa un parell d'anys però es vol actuar 
també a les aules.

/ Evolució de les obres del Pavelló de la Roca.
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L’Ajuntament treballa en l’ampliació de 
la llar d’infants Petete de Miami Platja 

L'Ajuntament de Mont-roig del Camp està 
treballant en el projecte d'ampliació de 

la llar d'infants municipal Petete, ubicada a 
l'Avinguda de Cadis de Miami Platja. Aquesta 
actuació permetrà augmentar la capacitat del 
centre, de les 82 places actuals a 115, amb 
un increment de 33 noves places. L'objectiu 
principal és millorar el servei a les famílies, 
atendre la demanda creixent i garantir un entorn 
educatiu adequat per als infants. Actualment 
hi ha 18 nens i nenes en llista d’espera per a 
l’etapa d’I2 en aquest centre. 

Situació actual 
de demanda
La creixent demanda d'inscripcions a la llar 
d'infants Petete es deu en gran part a les 
mesures impulsades per la Generalitat, que 
va començar a finançar l'escolarització de 
l'alumnat d'I2 el 2022. Aquesta iniciativa ha 
alleugerit les despeses de les famílies, ha 
facilitat l'accés a l'educació infantil i ha derivat 
en un augment considerable del nombre de 
sol·licituds d’admissió, superant l’oferta de 
places disponibles. Cal tenir en compte també 
el compromís de la Generalitat d’incorporar 
el finançament del primer i segon curs del 
primer cicle d’educació infantil I0 i I1, en funció 
de les disponibilitats pressupostàries, fet que 
preveu que també s’incrementin les sol·licituds 
d’aquestes primeres etapes. 

/ Imatge virtual de les aules que s'ampliaran a la llar d'infants Petete.

L’objectiu és augmentar la capacitat del centre en 33 places i donar resposta a la demanda 
creixent que hi ha en aquest nucli de població

L'equipament actual 
i la necessitat 
d’ampliació
En aquests moments, la llar d'infants Petete 
compta amb una superfície construïda de 508,93 
m² i instal·lacions exteriors de 641,77 m². El 
centre disposa de sales per als diferents grups 
d'edat però les instal·lacions són insuficients per 
cobrir la demanda creixent. Per aquest motiu, 
el projecte contempla construir 3 noves sales 
de 53 m2 útils seguint l’esquema organitzatiu 
de les existents, a més de diverses reformes per 
facilitar-ne l’accés. Així, la superfície construïda 
total de l’ampliació i de la reforma serà de 
273 m2. 

Subvencions 
per al finançament
Per fer front al cost de la reforma, l'Ajuntament 
està treballant per aconseguir subvencions del 
Pla de Recuperació, Transformació i Resiliència, 
finançat per la Unió Europea-Next Generation 
EU. Aquestes subvencions estan destinades 
al finançament d'infraestructures, equipament 
i funcionament de les noves places. 

Zones de l'edifici on 
es realitza l'actuació

Reforma

Ampliació

Carrer Sòria, 16 I MIAMI PLATJA
MONT-ROIG (a l'OMAC) caldrà demanar cita prèvia.

977 172 865 / 677 724 637
ome@mont-roig.cat

SERVEI D'INFORMACIÓ, ASSESSORAMENT 
I SUPORT A LES FAMÍLIES EN EL PROCÉS 

D'ESCOLARITZACIÓ
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Gent gran més activa amb una programació 
per fomentar una vida saludable
Pintura, cosmètica natural, informàtica, tallers de cos i moviment,  memòria,  cistelleria, tastos 
de formatges o xerrades de l’Aula Universitària de la Gent Gran

Les instal·lacions obren de les 7 del matí fins a les 21.30 h i els dissabtes a la tarda

L’Àrea d’Esports de l’Ajuntament de Mont-
roig del Camp ha iniciat la nova temporada 

d’activitats esportives, que va del 16 de setembre 
de 2024 fins al 20 de juny de 2025. 

Aquesta edició inclou una oferta esportiva 
àmplia, pensada per a totes les edats i adaptada 
a diferents necessitats, des dels infants fins a la 
gent gran, amb l’objectiu de promoure l’activitat 
física i un estil de vida actiu.

Novetats per aquesta temporada

Aquest any s'han ampliat els horaris d’obertura 
de la sala de fitness al Poliesportiu de Miami 
Platja i al Poliesportiu de Mont-roig. Ara, estaran 
oberts de dilluns a divendres, de 7 a 21.30 h. 

Nous horaris de les sales de fitness 
dels poliesportius municipals

Com a novetat, els dissabtes a la tarda també 
estaran disponibles les sales de fitness i obriran 
en dues franges: de 9 a 13 h i de 16 a 20 h.

Activitats per a totes les edats

Per als infants, a més del Diveresports i la natació,
els clubs i entitats locals també ofereixen múltiples 
activitats esportives i de lleure.  Entre les propostes 
per als adults, destaquen el ciclisme de sala, les 
classes de pilates, tonificació muscular, HIIT Full 
Body i activitats virtuals de ciclisme.

Pel que fa a la gent gran, es mantenen les sessions 
de gimnàstica suau i altres activitats com les 
caminades, que fomenten el benestar físic i social 
en un entorn segur i de suport.

·  Gent gran

·  Esports

Activitats 
programades

Totes les activitats són gratuïtes 
i cal inscripció prèvia 

Preus i abonaments: es mantenen 
els de la temporada passada

Inscripcions i reserves: 
A través de l’app 

/ S'ofereix un ampli ventall d'activitats perquè tothom trobi la proposta que més li agradi.

Les persones interessades poden inscriure’s de manera presencial als casals d’avis 
o, en el cas d'esports, als poliesportius de Mont-roig i Miami Platja
Més info: Departament de Gent Gran de l’Ajuntament 671 001 249 - 679 041 961

Pintura

Puntes de coixí

Costura creativa

Manualitats

Consciència corporal 
i respiració

Taller de memòria

Escriptura creativa

Art floral

Mindfulness

Viure en positiu

Taller d’horticultura

Cinefòrum

Informàtica

Taller de whatsapp

Tast de formatges

Gimnàstica 
de manteniment

Aules d’extensió 
universitària de la Gent 
Gran de la URV

Cicle de xerrades 
de salut comunitària

L’Ajuntament de Mont-roig del Camp ofereix aquesta 
tardor i hivern una nova oferta d’activitats per 

a la gent gran que inclou una àmplia varietat de 
propostes gratuïtes i que té com a objectiu promoure 
una vida activa i saludable entre els majors de 65 
anys del municipi.

Entre les activitats programades destaquen els 
tallers de pintura, costura creativa, manualitats, 
puntes de coixí i escriptura creativa. Destaca també 
l’oferta de tallers orientats a la millora del benestar 
físic i emocional com són els tallers de consciència 
corporal i respiració, memòria, mindfulness i “Viure 
en positiu”. A més, es continuen oferint activitats 
esportives als poliesportius municipals amb sessions 
de gimnàstica de manteniment adaptades a totes 

les edats. També es mantenen a Mont-roig i a Miami 
Platja les Aules d’Extensió Universitària de la Gent 
Gran de la URV.

A Miami Platja, les activitats es duran a terme al 
Casal d’Avis Sant Jaume i al Poliesportiu. En aquest 
nucli hi haurà el taller d’horticultura a l’Hort Social ‘La 
Florida’ i els cicles de xerrades de salut comunitària, 
que inclouen temes com l’ús segur dels medicaments 
o estratègies per al desenvolupament cognitiu i 
emocional.

A Mont-roig, les activitats se centraran al Casal d’Avis 
i al Poliesportiu. A més de les activitats esmentades, 
també es realitzaran sessions de cinefòrum i un tast 
de formatges artesans i ecològics.

per a la gent gran
PROGRAMACIÓ

Tardor/hivern 2024-2025

/ Les classes de ciclisme de sala són algunes de les més demandades.

/ Les sales de fitness estan obertes des de les 7 del matí.

ANDROID IOS
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L'Ajuntament ha posat en marxa un 
ambiciós projecte per catalogar i 

inventariar la seva col·lecció local d'art, 
formada per més de 200 peces. 

Aquesta iniciativa té com a objectiu 
organitzar, preservar i donar visibilitat a 
un patrimoni artístic que fins ara estava 
dispers, però que representa una part 
essencial de la identitat cultural del municipi.
Entre les obres més destacades de la 

col·lecció es troba el tapís de Josep Royo 
i Joan Miró, així com una valuosa donació 
del pintor nord-americà expressionista 
Matt Lamb. 
A més, la col·lecció inclou peces provinents 
d'exposicions realitzades al municipi, 
així com obres d'artistes amb una forta 
vinculació amb el municipi, fet que 
converteix aquesta col·lecció en una entitat 
viva, en constant creixement i expansió.
L'inventari actualitzat compta amb un 

total de 166 quadres, incloent-hi peces 
d'artistes locals, nacionals i internacionals. 
Destaquen:

A més, la col·lecció inclou 72 obres d'artistes 
diversos com Lluis Font, Magda Folch, 
Jacint Salvador Aragonès, Modest Cuixart 
o Marta Argentina, per citar-ne alguns.

Aquesta varietat d'autors i estils reflecteix 
la riquesa cultural i l'eclecticisme de la 
col·lecció. Totes aquestes obres s’estan 
inventariant i es col·locaran en espais 
municipals com a part d'un nou programa 
cultural.

·  Cultura

L'Ajuntament impulsa la catalogació i la difusió 
de la seva col·lecció local d'art
Més de 200 peces d'art, incloent peces de Salvador del Bas, Matt Lamb o Joan Miró, seran inventariades, 
recol·locades i exposades en espais municipals com a part d'un nou programa cultural

▶ Josep Royo i Joan Miró 
(Monografia - 1989) 

▶ Enric Roig 
(Sense títol-  1970) 

▶ Isabel Bernal  
(Sense títol – 2008) 

▶ Matt Lamb 
(Sense títol - 2002)

La col·lecció compta amb un tapís de Josep Royo i Joan Miró, així com una donació  
del pintor expressionista nord-americà Matt Lamb, i representa una col·lecció  
viva en creixement que ara es posarà en valor amb accions de difusió

El departament de Joventut de l’Ajuntament ha organitzat  una àmplia gamma d’activitats que van des del terror 
immersiu fins a la cultura pop japonesa i la promoció de les habilitats artístiques

▶ El 30 de novembre, Miami Platja 
acollirà l’estrena de l’Otaku Zone, 
una iniciativa pionera per als fans de 
l’anime i el manga, que tindrà lloc al 
Centre Polivalent. Aquest esdeveniment, 
obert a tots els públics, oferirà activitats 
des de les 10 h fins a les 20 h, amb la 
presència de més de 25 paradetes on 
artistes locals exposaran les seves obres 
i es podrà adquirir material relacionat 
amb l’univers anime. 

▶ El cicle Pànic 2024, ja en marxa des 
de l’1 d’octubre, continua amb diverses 
propostes terrorífiques. El Passatge del Terror 
tindrà lloc els dies 18, 19 i 20 d’octubre a 
Mont-roig, amb recorreguts adaptats per a 
públics de diferents edats, incloent-hi una 
versió infantil i una altra més extrema. El cicle 
es tancarà amb l’Escape Room de Miami 
Platja, programat pels caps de setmana 
del 8 al 10 de novembre i del 15 al 17 
de novembre.

▶ El 25 d’octubre, Miami Platja acollirà la 
segona edició del Festival Ingenium al 
Parc Lili Álvarez, un esdeveniment dedicat 
a promoure el talent jove en disciplines 
com la música, la dansa, el teatre i les 
arts visuals. 

Com a novetat, enguany el festival inclourà 
un espai de conscienciació sobre el 
tinnitus, una afecció auditiva que afecta 
especialment els joves.

· Joventut

El cicle Pànic, l’Ingenium i l’Otaku Zone omplen 
la tardor d’activitats participatives per als joves

▶ La cantant i ballarina Isabel Vinardell 
presentarà l'espectacle Replecs el 16 de 
novembre al Centre Polivalent de Miami 
Platja, amb entrada gratuïta, dins l'11a edició 
del Festival Accents. 

Acompanyada del baixista Sergio Di Finizio 
i el ballarí Pau Arnal, oferirà una proposta 
que fusiona tradició i innovació.

festivalaccents.cat

El Centre Cultural Església Vella de Mont-
roig (CCEV) oferirà exposicions regulars 
durant tot l’any, amb temàtiques diverses 
com el dol a través de la fotografia i 
poesia, la valorització de residus humans 
en l’art i la igualtat. La programació 
va començar amb Emocions darrera 
l’objectiu de Joaquim Corts. 

▶ Del 17 d’octubre al 24 de novembre 
s’exposarà Vestigios d’Alba Molero, 
centrada en el valor dels residus.

▶ Del 28 de novembre al 12 de gener 
es podrà veure Més Amor de Rafael 
Rodríguez, un manifest a favor de la 
tolerància i el respecte.

A més, s'oferiran visites guiades 
amb activitats familiars.

El Festival Accents 2024 portarà Isabel Vinardell 
a Miami Platja

El CCEV programarà 
exposicions
de forma regular

En el marc del Dia Internacional per 
l'Eliminació de la Violència envers les 
Dones, l'Ajuntament de Mont-roig 
del Camp prepara una programació 
especial pel 25 de novembre. Entre 
les activitats, s'inclouen dues obres 
de teatre per sensibilitzar sobre la 
violència de gènere. 

▶ Al Casal de Joves K1es representarà 
La Primera, que homenatja Nativitat 
Yarza Planas, primera alcaldessa de 
Catalunya, i a les mestres republicanes, 
que van ser pioneres en la lluita per 
l'educació i els drets de les dones. 
L'obra destaca el seu llegat com a 
activista feminista i com a referent 
en la lluita contra el franquisme. 

▶ Al Centre Polivalent de Miami Platja, 
es podrà veure Ludere (Inhabitants), 
una impactant revisió del conte de la 
Caputxeta Vermella. Aquesta producció 
planteja una reflexió sobre la seguretat 
i el perill latent, amb una metàfora 
clara de la realitat de moltes dones. 
L’espectacle combinarà ficció i realitat 
per fer un reclam contundent per un 
futur lliure de violència.

·  Igualtat

Teatre 
i molt més per 
commemorar 
el 25N

Obres de
Salvador del Bas, 

datades 
de l'any 1982

[Realitzades amb 
oli sobre tela] 

24 48
 Quadres de 
Matt Lamb, 

pintats 
durant els anys 

2002 i 2003 
[Tècniques mixtes 

sobre llenç] 

22 Fotografies ectacrom 
de Joan Miró, de museus com 
el Guggenheim de Nova York, 
Pompidou de París  i Reina Sofia. 
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El Ple municipal aprova el Pla Local d’Habitatge 
El document marca el full de ruta a seguir els pròxims 6 anys per garantir el dret a l’habitatge 
digne i assequible de la població

El Ple de l’Ajuntament de Mont-
roig del Camp celebrat aquest 

mes d’octubre ha aprovat el Pla 
Local d'Habitatge (PLH). Aquest 
pla s'ha elaborat amb l'objectiu 
de donar resposta a les necessitats 
d'habitatge del municipi durant 
els pròxims sis anys. 

A partir d'una anàlisi detallada de 
la situació actual de l'habitatge a 
Mont-roig del Camp, incloent-hi 
l'oferta i la demanda, el PLH proposa 
un conjunt d'estratègies per millorar 
l'accés a habitatges assequibles i 
dignes per a la població.

És un document estratègic que planifica 
i defineix les polítiques públiques d'habitatge 
del municipi durant els pròxims 6 anys.

1.  Creació del Servei  
Municipal d’Habitatge 

2. Mobilitzar el parc 
d'habitatges buits

Crear un cens d'habitatges 
buits i incentivar que aquests 
habitatges es destinin al lloguer.

3. Fomentar 
el lloguer social

Col·laborar amb entitats del tercer 
sector per adquirir i gestionar 
habitatges destinats a lloguer.

És considerada una de les primeres accions clau a posar en marxa segons el PLH. 
Aquest servei serà fonamental per coordinar i gestionar totes les iniciatives 
previstes, com ara:
 • Mediació amb propietaris per mobilitzar habitatges buits.

 • Gestió de lloguers.

 • Tramitació d'ajudes i suport als col·lectius vulnerables.

 • Coordinació de la rehabilitació d'habitatges.

A més, aquest servei actuarà com a punt de contacte per a la ciutadania i les entitats socials, garantint 
una atenció centralitzada i eficient de les polítiques d'habitatge al municipi .

4. Rehabilitació del parc 
d'habitatges

Impulsar la rehabilitació d'ha-
bitatges en mal estat o buits, 
especialment al Nucli Antic de 
Mont-roig.
  

5. Suport als col·lectius 
vulnerables

Gestionar ajuts ( subministraments 
i el lloguer o hipoteca ) per 
evitar l'exclusió als col·lectius 
més vulnerables.

Quin és 
l’objectiu?
Abordar les necessitats d'habitatge 
de la població, a partir d'una 
anàlisi de la situació actual del 
mercat residencial, les condicions 
urbanístiques, socioeconòmiques 
i l'organització municipal.

Per a què 
serveix?
A través d'aquest pla, el municipi 
pot dissenyar programes específics 
de promoció d'habitatge social, 
rehabilitació d'immobles o 
mobilització d'habitatges buits 
per incorporar-los al mercat de 
lloguer.

Per què és 
important?
Disposar d'un Pla Local d'Habitatge 
és essencial perquè permet al 
municipi gestionar de manera 
efectiva els recursos disponibles 
per garantir el dret a un habitatge 
digne i assequible. 

Població 

Problemàtiques

Habitatges

Preu mitjà

SITUACIÓ 
ACTUAL 

DEL MUNICPI

EN QUÈ ES 
CONCRETEN?

OBJECTIUS 
ESTRATÈGICS 
del Pla Local d'Habitatge

13.682 
habitants

16.659 
cens 2021

 767€/mes

33,2% > principals

 3.695 > Habitatges
 buits

 73% > Propietat

7,3% > Altres

 28% >  Manca d’habitatge

 (1) Impulsar el paper 
municipal en les polítiques 
d’habitatge

(2) Adequar el planejament 
urbanístic

 (3) Garantir l’accés 
i el manteniment 
de l’habitatge assequible

 (4) Atendre a la població 
amb vulnerabilitat 
residencial 

 (5) Millorar la qualitat 
del parc d’habitatges

 27% >  Desnonaments
9,3% >  Deficiències
12,2% >  Subministraments
23,5% > Altres 

66,8 %> NO principals

3.067 HUTS 
(ús turístic)

19,7 > Lloguer

/ El Pla Local d'Habitatge contempla tot el terme municipal.

Per a la seva elaboració s’ha comptat 
amb una subvenció de la Diputació 
de Tarragona i la col·laboració 
amb l'empresa Territoris XLM SL, 
encarregada de la seva redacció.  
El document aborda diverses àrees 
d'intervenció, com la creació d'una 
comissió per fer-ne el seguiment, 
l'establiment de convenis amb 
el Consell Comarcal i la creació 
d'una Oficina de Rehabilitació 
a Mont-roig. També inclou 
mesures per mobilitzar el parc 
vacant d'habitatges i estudiar la 
possibilitat d'adquirir habitatges 
per destinar-los a lloguer .

 182 h . > Mont-roig
 2.885 h . > Miami Platja

Què és el Pla Local d'Habitatge 
de Mont-roig del Camp?
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El nou Govern de la Generalitat referma 
el seu compromís amb la inversió de LOTTE 

La Generalitat aprova la modificació del POUM 
de Mont-roig del Camp per facilitar l’arribada de LOTTE

AL·LEGACIONS 
DESESTIMADES

/ L’alcalde Fran Morancho, els responsables de LOTTE Spain i el conseller Miquel Sàmper.

/ El Cònsol de Corea, en la  visita que va fer l’Ajuntament de Mont-roig 
del Camp.

/ Mapa de situació del projecte LOTTE.

El conseller d’Empresa i Treball, Miquel Sàmper, va visitar Mont-roig del Camp per conèixer de 
prop el projecte de l’empresa coreana al municipi

El nou Govern de la Generalitat de 
Catalunya va mostrar el seu suport a 

la inversió que l’empresa coreana LOTTE 
vol realitzar al municipi. 

Per aquest motiu, el conseller d’Empresa 
i Treball, Miquel Sàmper, va fer una visita 
a Mont-roig del Camp, aquest mes de 
setembre, per conèixer personalment el 
projecte i manifestar el compromís del 
nou Govern català en aquesta inversió 
estratègica, també pel conjunt del Camp 
de Tarragona.

Sàmper va ser rebut per l’alcalde, Fran 
Morancho, i representants del consistori 
mont-rogenc dels grups municipals del PSC, 
ERC, IMM i Vox.  Després d’una breu visita 
a Mas Miró, la delegació del Govern català 
i del consistori mont-rogenc van mantenir 
una reunió amb representants de LOTTE, 
encapçalats per Taeil Lim, director de LOTTE 
Energy Materials Spain, i els dos arquitectes 
coreans responsables del projecte.

El Ple Extraordinari de l’Ajuntament, 
celebrat a finals d’agost, va fer un nou pas 
endavant en la tramitació del projecte de 
l’empresa coreana LOTTE, amb l’aprovació 
provisional de la modificació del Pla 
d’Ordenació Urbanística Municipal (POUM) 
número 24, referent al Sector Sud 4 Els 
Comellarets.  L’aprovació va comptar 
amb el suport dels grups municipals 
del PSC, ERC, IMM i Vox, mentre que 
Junts va votar en contra de la proposta.

En la sessió plenària es van desestimar 
les al·legacions presentades al projecte, 
tal com recullen els informes tècnics 
de l’equip redactor, tot i que algunes 
apreciacions d’algunes de les al·legacions 
seran considerades en posteriors tràmits 
que encara s’han de fer.

L’alcalde Fran Morancho va rebre al Cònsol 
General de la República de Corea a Barcelona, 

Young-Hyo Park, a l’Ajuntament aquest setembre, 
per mantenir una reunió de treball sobre el 
desenvolupament del projecte LOTTE al municipi. 

A la trobada també hi van participar la regidora 
d’Impuls Econòmic i Turisme, Yolanda Pérez i el 
coordinador del projecte, Xavier Sarrà, així com 

l’assessora en assumptes polítics i econòmics 
del Consolat, Yujeong Lee.

La visita també va servir per enfortir llaços. L’objectiu 
és mantenir una relació estreta i de col·laboració 
mútua, tenint en compte les necessitats que es 
poden derivar de la implantació de l’empresa 
sud-coreana LOTTE Energy Materials a Mont-
roig del Camp. 

La Comissió Territorial d’Urbanisme 
del Camp de Tarragona va aprovar el 
passat 25 de setembre la modificació 
del planejament municipal de Mont-roig 
del Camp per facilitar la instal·lació de 
l’empresa sud-coreana LOTTE Energy 
Materials. 

Amb aquesta aprovació, es dóna llum 
verda a la modificació del Pla d’Ordenació 
Urbanística Municipal (POUM) de Mont-roig 
del Camp per regular les activitats industrials 
admeses al sector dels Comellarets, amb 
una superfície de 44 hectàrees. Aquest 
sector acollirà la nova fàbrica de LOTTE i 
es permetran alçàries de fins a 25 metres 
per les noves instal·lacions.

El projecte també preveu la tramitació d’un 
Pla parcial per ordenar definitivament el 
sector, amb dues illes de sòl industrial: 
una primera de gairebé 277.000 m², que 
serà una parcel·la única i completament 
plana, i una segona illa de 38.000 m², que 
es podrà dividir en diverses parcel·les. 
El Pla parcial també inclou mesures 
d’integració paisatgística, així com la 
qualificació d’una franja de 100 metres 
de sòl públic paral·lela a l’autopista AP-7, 
destinada a zones verdes, equipaments, 
serveis tècnics i aparcaments públics. A 
més, es preveu un nou vial al costat sud 
del sector per connectar la rotonda de 
la carretera T-323 amb l’accés principal 
a la indústria.

Després de la reunió, Morancho va 
confirmar que la tramitació de LOTTE 
continua avançant tal com estava prevista. 
La voluntat dels impulsors del projecte, 
segons Morancho, és que les obres 
comencin durant “el segon trimestre 
del 2025” i que la fàbrica de components 
per a bateries elèctriques del sector 
de l’automoció estigui operativa l’any 
2027, segons fonts de l’empresa.

Visió estratègica

Per la seva part, Miquel Sàmper va 
explicar que la Generalitat té un doble 
compromís “amb el territori i amb la 
indústria”. També va afegir que “el projecte 
de LOTTE, capitanejat per l’Ajuntament 
de Mont-roig del Camp des de fa molts 
anys, demostra una visió estratègica 
i política d’aquest consistori que cal 
destacar. Per això, el projecte té el suport 
íntegre i absolut de la Generalitat de 
Catalunya”.

Visita del Cònsol General de la 
República de Corea a l’Ajuntament 
Va mantenir una reunió de treball sobre l’evolució del projecte 
de LOTTE i va refermar la necessitat de col·laboració entre les 
dues institucions

2N TRIMESTRE 
2025 

 Inici de la construcció 
del complex de LOTTE

2027

Fàbrica operativa
(segons LOTTE)

DATES PREVISTES
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Aprovació 
definitiva 
de l’EINA, 
el full de ruta 
per millorar 
el Nucli Antic 
de Mont-roig

Tot i que el divendres 20 de setembre la pluja va obligar a 
suspendre les activitats de l’End Summer Festival a partir 
de les nou del vespre,  aquesta programació festiva per a 
tota la família es va poder realitzar amb èxit durant el cap 
de setmana del 20 al 22 de setembre. 

Miami Platja va acollir la tercera edició d'aquest esdeve-
niment, amb concerts gratuïts, sessions de DJ, un mercat 

d’artesania i una àmplia oferta gastronòmica. Malgrat les 
inclemències del temps, el festival es va desenvolupar amb 
normalitat, oferint una celebració per acomiadar l'estiu. 

Aquesta ha estat una temporada turística atípica, sense 
l’habitual accés a les Cales de Miami Platja, però l’afluència 
de visitants ha continuat sent bona i la valoració que s’ha 
fet des de Mont-roig Miami Turisme és positiva.

La Policia Local de Mont-roig del Camp ha incorporat aquest 
estiu quatre nous agents interins que estan reforçant el cos 
policial durant un període de quatre mesos, fins a mitjan de 
novembre, realitzant tasques de policia de proximitat. 

Aquesta mesura respon a la necessitat de garantir la segu-
retat i el benestar de la ciutadania durant la temporada es-
tiuenca, quan l’afluència de visitants a la localitat augmenta 
considerablement. La seva incorporació ha permès reforçar 

les patrulles i millorar la capacitat de resposta davant de 
qualsevol situació d’emergència o incidència.

D’altra banda, la Policia Local de Mont-roig del Camp va 
celebrar, aquest mes d’octubre, la seva festa patronal -Sant 
Miquel- i ho va fer amb una ofrena floral a l’església de Sant 
Miquel Arcàngel de Mont-roig del Camp i també un dinar 
de germanor al qual hi va assistir bona part de la plantilla 
del cos policial. 

L'End Summer Festival supera la pluja i permet tancar 
el punt àlgid de la temporada turística

Reforç d’estiu de la Policia Local amb 4 nous agents

Nou punt esportiu a la Platja 
Cristall de Miami Platja

Un cartell amb elements de cultura 
popular per donar la benvinguda
a Mont-roig del Camp

Un any més, s’han realitzat tractaments d’endote-
ràpia i fumigació aèria per evitar la proliferació de 
la processionària. Un exemple és l’actuació que es 
va fer al parc de gossos “Can Laika” a Miami Platja. 
Aquests tractaments més costosos s’apliquen a les 

Ja està operatiu el nou punt esportiu de 
la Platja Cristall de Miami Platja, un pro-
jecte resultat dels primers Pressupostos 
Participatius del municipi. Aquesta nova 
instal·lació substitueix la font adjacent 
a la pèrgola i està equipada amb 9 
elements esportius, zones d'ombra i 
cartells informatius. El punt esportiu 
és un espai accessible les 24 hores, 
dissenyat per a la pràctica esportiva 

tant per a joves com per a adults, a 
més de complementar la diversió dels 
més petits gràcies a la proximitat del 
parc infantil.

La nova instal·lació, que tenia un pres-
supost de 60.000 €, es vol convertir en 
un referent per a l'oci i l'activitat física 
a l'aire lliure de la zona, fomentant la 
convivència entre l’esport i el lleure.

L’Ajuntament, a través de l’empresa 
Nostreserveis, ha instal·lat un nou car-
tell destinat a donar la benvinguda als 
veïns, veïnes i visitants del municipi. 
Aquest cartell s’ha col·locat a l’entrada 
de l’Avinguda de Reus, a l’alçada dels 
Set Ponts, en una ubicació estratègica 
que destaca per ser un dels principals 
accessos al poble.

El projecte del cartell està dissenyat i ins-
pirat en els elements més característics de 
Mont-roig, amb una il·lustració que ressal-
ta els gegants del municipi, representats 
amb els seus colors vius i festius. Aquests 
gegants estan acompanyats d’altres ele-
ments distintius com la garrofa i l’oliva, 
l’església de Sant Miquel o l’Ermita de la 
Mare de Déu de la Roca.

El Ple de l’Ajuntament de Mont-roig 
del Camp, celebrat a principis de se-
tembre, va aprovar de forma definitiva 
l’EINA, l’estudi integral del Nucli Antic 
de Mont-roig. Es tracta del full de ruta 
que marca el conjunt d’accions que 
es volen posar en marxa els pròxims 
anys per millorar aquest àmbit, abor-
dant qüestions rellevants en àrees 
com l’urbanisme, l’espai públic, la 
mobilitat, la promoció econòmica i 
la cultura.

En el transcurs d’aquest plenari es va 
aprovar també una modificació de 
crèdit finançada amb la Liquidació 
Definitiva de la Participació en Tributs 
de l’Estat de l’Exercici 2022, gràcies 
als quals s’incorporen al pressupost 
municipal 401.352 euros. D’aquests, 
el 90% es destinaran a la primera de 
les accions proposades per aquest 
estudi que és la reforma del carrer 
Agustí Sardà. Es tracta de 368.164 € 
que s’integren al Pla de Sostenibilitat 
Turística en Destinacions (PSTD), a 
través del qual s’impulsa la reforma 
d’aquesta zona del nucli de Mont-roig. 

Cal destacar que el projecte executiu 
d’aquesta obra ja està enllestit i que 
el consistori ja té contemplats la resta 
de crèdits necessaris per dur a terme 
aquesta remodelació, el cost total de 
la qual ascendeix a 658.000 euros.
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El nou Passeig de les Cales serà accessible 
per a la ciutadania a finals d'octubre
El dia 2 de novembre es durà a terme una jornada festiva d’inauguració

/ S'ha configurat el passeig com un espai per a vianants, permetent únicament l’accés 
als vehicles dels residents, serveis municipals i emergències.

/ El passeig compta amb nou mobiliari urbà des d'on contemplar el mar.

El Passeig de les Cales de Miami Platja ja té data 
d’obertura a la població. Com a màxim serà el 

dia 27 d’octubre, data límit per dur a terme l’acta 
de recepció de l’obra, d’acord amb la pròrroga de 
dos mesos que es va atorgar al projecte. 

Aquest tràmit es farà entre el Ministeri de Foment, 
que a través del servei de Costes del Ministeri per la 
Transició Ecològica (MITECO), és qui ha dut a terme 
la direcció dels treballs i l’empresa que ha executat 
les obres, la UTE OHLA – SATO. 

A partir d’aquest moment es trauran les tanques 
d’obra i es permetrà l’accés als més de 3 quilòmetres 
de passeig que han estat renovats. Cal remarcar que 
els retocs finals o en cas de detectar-se desperfectes 

es podran arranjar al llarg dels pròxims mesos a 
través de la garantia d’obra. 

Es tracta d'una reforma que ha estat complexa i 
que s’ha allargat més del previst, impedint gaudir 
d’aquest espai durant la temporada estival i provocant 
diverses molèsties al veïnat. Uns efectes que des de 
l’Ajuntament s’han intentat reduir al màxim possible, 
malgrat no portar la direcció d’obra ni ser competència 
municipal. 

Sigui com sigui, un cop finalitzats els treballs és moment 
de gaudir d’aquest nou espai que obre Miami Platja 
al mar i que s’espera que es converteixi en un nou 
pol d’atracció d’aquest nucli, ja sigui per passejar, 
fer esport o contemplar les cales. 

També s’espera que sigui un espai per al lleure i la 
vida social, per aquest motiu, des de l’Ajuntament 
s’està organitzant una jornada festiva per al dia 2 
de novembre. 

L’objectiu és convidar a la població 
a conèixer aquest nou espai 

i a gaudir-ne amb un programa 
d’activitats que s’iniciarà 
a les 11 del matí amb l’acte 

institucional i que s’allargarà 
fins al vespre amb propostes 

lúdiques per a tothom.
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SEGUIM 
MILLORANT 
EL MUNICIPI 

NO ANEM BÉ! 
TORNEN A PUJAR 
IMPOSTOS

Hem votat en contra de les ordenances municipals 2025 per una 
raó fonamental: Portem deu anys amb un increment anual del 
10% de l'IBI; un augment acumulat del 115%, ofegant l’econo-
mía de moltes famílies; d’un pis pel qual abans pagàvem poc 
més de 300 €, ara en paguem 800 €, o una casa que abans es 
pagava poc més de 500 €, el 2025 passarà a costar-ne 1.150 €

 El rebut de les escombraries ha pujat un 20% l’any passat i ara 
un nou augment del 25%. Pels residents de zones amb recollida 
porta a porta o contenidors soterrats un increment del 23%. 
Malgrat la justificació per la llei estatal de residus, no entenem 
per què els altres impostos continuen amb la dinàmica de 
l’augment. L’alcalde ho va justificar  argumentant que repre-
senta uns 10 € al mes, comparable al cost de Netflix, i que els 
serveis que es volen han de ser finançats. Pujar impostos és la 
solució més senzilla ja que els serveis que els ciutadans reben 
no sempre justifiquen el que paguen. Exemple és l’Ecospai, 

Per a un govern sempre és fàcil parlar dels seus èxits, 
inversions i encerts. No obstant això, en aquesta edició, 
creiem que toca parlar de la pujada d’impostos. Decisions 
difícils que s’han de prendre, que no són populars, però 
que obliguen a l’Ajuntament si vol seguir amb aquesta 
línia de transformació .

En aquesta línia de decisions difícils, aquest any, ens 
veiem obligats a augmentar la taxa de residus, decisió 
que respon únicament, per complir amb la Llei 7/2022 
i les Directrius Europees en matèria de residus. Aquesta 
Llei ens obliga a equilibrar la taxa, amb el cost total de 
recollida, transport i gestió. 

Entenem que l'augment de taxes pot generar preocupació 
i malestar entre els nostres veïns i veïnes. El que hem de 
fer al respecte és treballar per aturar l'augment desmesurat 
que hem viscut en els darrers anys. També intentarem 
fer tot el possible perquè aquesta taxa sigui el més justa 
possible per a cada habitatge, amb l’objectiu que cadascú 
pagui en funció del que genera. 

Des del nostre partit portem temps treballant per millorar el 
municipi i ara comencem a veure alguns dels resultats. 

En l’àmbit de la seguretat ciutadana, aquest estiu hem comptat 
amb un reforç d’interins de la Policia Local i s’han creat 4 noves 
places. També hem ampliat la flota de vehicles per poder millorar 
el servei. Per altra banda, aquest mes d’octubre hem mantingut 
una reunió amb els responsables territorials del Servei Català del 
Trànsit per a l'elaboració, el seguiment, l'avaluació i l'actualització 
dels plans locals de seguretat viària.

Amb aquesta actualització, que tindrà una vigència de 4 anys, es 
farà una anàlisi exhaustiva de les problemàtiques de circulació 
i dels punts conflictius de tot el terme municipal. D’aquesta 
forma es podran identificar els punts concrets d’actuació, per 
ordenar i senyalitzar el trànsit de la forma més segura.

que es deteriora per manca de manteniment, projectes que 
mai s’han materialitzat o la última moda de comprar edificis 
costosos sense tenir clara la seva finalitat. Considerem que 
prioritzar la finalització i posada en funcionament d’un local 
abans de passar al següent seria una millor estratègia.

S'aprova el Pla Local d'Habitatge amb el suport del nostre 
grup municipal, un document que hem reclamat repetidament 
davant del seriós problema d'accés a l'habitatge que patim, 
tant en lloguer com en compra. Les nostres reivindicacions 
i propostes provenen de temps endarrere, abordant ajuts 
per fomentar l'emancipació juvenil, bonificacions IBI per 
a rehabilitacions destinades al lloguer habitual, iniciatives 
cooperativistes amb finalitats socials i immobles construïts 
sota protecció oficial com també l'augment de les partides 
pressupostàries per a polítiques d'habitatge, ja que només 
representen el 6% del pressupost total. Reinvindiquem la 
reducció de la burocràcia mitjançant la simplificació de nor-
matives i l'actualització d'ordenances urbanístiques amb l’ob-
jectiu de fomentar-ne la inversió. S'ha detectat prop de 3.700 
habitatges i 677 solars buits. Hi veiem una oportunitat per 
reactivar el mercat immobiliari i oferir solucions residencials 
ja que disposem de suficient sòl urbanitzable per començar 
a abordar aquesta qüestió. 

En aquest context és molt important la corresponsabilitat 
que s’assumeixi des de l’altra banda de l’Administració, 
és a dir, des de la ciutadania i empresaris/es del nostre 
municipi, per evitar pujades desmesurades. 

El tractament de residus és una tasca complexa que implica 
molts recursos i esforços, però la correcta separació d’aquests 
materials és fonamental per garantir una gestió eficient, 
reduir els costos i minimitzar els perjudicis ambientals. 
Els impropis, a més d’afectar la qualitat del reciclatge, 
incrementen els costos i poden afectar la nostra qualitat 
de vida i el medi ambient. És responsabilitat de tots 
contribuir a un sistema més eficient i sostenible per a 
la nostra comunitat i el planeta.

Hi ha altres impostos que pugen...

Què hi ha de l’IBI?

Sempre és un glop amarg fer una pujada d’impostos per 
la part governant, i és el moment on es diuen moltes 
coses, de les quals, poques són la veritat.

El 5 % d’increment d’IBI respon únicament a la necessitat 
de cobrir els costos de personal de Nostreserveis i 
l’Ajuntament. Uns 10 € més al mes que els nostres veïns 
hauran de suportar, però que creiem que és vital per 
continuar amb el canvi que estem vivint.

En aquest sentit, es poden prendre dues decisions; una 
molt més conservadora, congelar impostos, i per tant, 

Així mateix, es faran propostes de millora de la senyalització 
de determinats punts, com carrils bici o entorns sensibles com 
són les zones escolars.

Per altra banda, des de la regidoria d’Entorn Natural continuem 
treballant per conjugar el binomi de fer el nostre municipi més 
sostenible i respectuós amb el medi sense que això impliqui 
pèrdua de qualitat de vida dels nostres ciutadans.

Estem treballant en adaptar el nostre entorn i fer-lo més 
resilient als nous riscos que comporta el cicle climàtic cap on 
es dirigeix el nostre planeta.  S’està elaborant un nou pla de 
prevenció d’incendis, s’ha aconseguit una subvenció per a la 
construcció de dos refugis climàtics a dos escoles del municipi 
i s’està finalitzant la redacció d’un nou PAES (Pla d’Acció per 
les Energies Sostenibles) que ha de ser el full de ruta que ha 
de portar a Mont-roig del Camp a complir els objectius de 
reducció d’emissions fitxats per la UE pel 2030.

A més, també s’està treballant en millorar la percepció i convivència 
amb altres habitants dels nostre municipi: les nostres mascotes 
i altres animals que conviuen entre nosaltres i que són de tots 
i per tant, entre tots hem de tenir-ne cura: els gats de carrer. 
La nova llei de protecció dels drets i benestar animal genera 
moltes obligacions de cara a garantir la vida digna d’aquests 

Un altre tema important és la sobre-representació del lloguer 
turístic i de temporada, en detriment de l'oferta de lloguer 
a llarg termini. Les llicències turístiques estan temporalment 
suspeses, sense aclarir el futur per a molts propietaris que no 
veuen incentius per llogar les seves vivendes a llarg termini per 
manca de seguretat i garanties i que si troben una font d’ajut 
financer per mantenir-les en el lloguer vacacional. Qüestions 
que s’ha d’abordar el més aviat possible.

Atès que la situació de l’habitatge ha passat de ser una ur-
gència a una emergència, no volem que aquest estudi acabi 
en un calaix, com tants altres projectes pagats i oblidats. El 
nostre suport reflecteix el compromís de fer realitat aquest 
pla, garantint que tots els veïns tinguin accés a un habitatge 
digne i assequible. Presentarem propostes amb l’esperança 
que siguin considerades seriosament. Som conscients que 
els antecedents no són esperançadors. En el cas de l’estudi 
integral del nucli antic, després de dues reunions i consen-
sos, ens vam sorprendre que, en l’aprovació final, els acords 
quedessin sense efecte. Potser per això, en aquest pla local 
d’habitatge no s’han convocat reunions prèvies, ni tampoc 
en les ordenances i sembla que no es farà amb els pressu-
postos. Desde JUNTS, continuarem fem d’oposició vigilant, 
fiscalitzadora però  propostitiva i col·laborativa.

assumir més costos any rere any, el que fa que minvin 
les partides pressupostàries de tota mena, minvin les 
inversions i per tant, la transformació del municipi es 
congeli, o baixi dràsticament.

L’altra opció és equiparar aquesta pujada amb la realitat 
fiscal que estem vivint. Sabem que és una decisió impopular, 
valenta i arriscada, però és la manera que entenem per 
seguir transformant el municipi, i la vida dels nostres veïns. 

Al mateix Ple municipal del passat 14 d’octubre, on 
s’aprovava la reforma d’ordenances fiscals, també es 
va aprovar la cessió d’espai per la nova ampliació de 
la Llar d’Infants de Miami Platja, de prop de 340 m2.

Aquesta realitat és la que explica la decisió que vam prendre; 
que la pujada d’impostos acompanyi la transformació 
i millori el nivell de vida dels nostres ciutadans. Un 
Ajuntament no gestiona les necessitats d’un municipi 
com el que tenim, amb un poble considerat com a ciutat 
jardí, un poble d’interior i vint i dos urbanitzacions, amb 
prop d’onze quilòmetres de costa i més de seixanta 
quilòmetres quadrats, baixant impostos. Aquesta és 
la realitat.

Els nostres ciutadans fan l’esforç d’adaptar-se a la nova 
realitat fiscal i nosaltres reflectirem aquest esforç com 
sempre fem, millorant la qualitat de vida dels nostres 
veïns i reflectint la inversió als nostres empresaris. No 
ho entenem d’una altra manera.

animals, però no només el consistori, sinó també a la ciutadania 
en general. Per tant, davant d’aquesta responsabilitat compartida 
és important que tothom respecti normes bàsiques, com és el 
no donar de menjar fora dels llocs habilitats per l’Ajuntament, 
realitzar aquesta alimentació segons les indicacions rebudes a la 
formació que acredita a les persones que alimenten, denunciar 
el intrusisme i fomentar l’associacionisme en aquest aspecte. 
Es més fàcil anar junts que per separat. 

En aquest aspecte, es continua amb les esterilitzacions, 
senyalització de colònies, col·locació de iglús adaptats per refugi 
d’animals i s’està a punt de licitar un contracte plurianual que 
dona resposta a les esterilitzacions, captura i trasllat de gats de 
carrer, atenció veterinària, etc. També s’estan preparant nous 
cursos de formació per persones que vulguin alimentar, així 
com convenis per aconseguir menjar. Com ja sabeu, el terme 
municipal es molt extens, amb més de 20 nuclis de població 
i és complicat arribar a tot arreu a la vegada, per la qual cosa 
us demanem comprensió i la vostra col·laboració sense la qual 
això no seria possible.

En resum, des de les nostres regidories seguim posant el 
nostre granet d’arena per fer un municipi millor. Venen temps 
de bonances, hem estat treballant per estar preparats i poder 
avançar amb els nous reptes. 

g.m.imm@mont-roig.cat

g.m.jxmm@mont-roig.cat

UN MUNICIPI 
EN CONSTANT
 EVOLUCIÓ



www.mont-roig.cat  ⁄ número 34 ⁄ 13·  Opinió dels grups municipals

g.m.erc-am@mont-roig.cat

g.m.vox@mont-roig.cat

En el darrer ple municipal, l’equip de govern encapçalat per 
l’alcalde Morancho, ha aprovat una pujada d’impostos que 
suposa un increment de 120 € anuals per família. 

Ho justifiquen per adaptar-se a les noves normatives i fomentar 
l'ús més sostenible dels recursos, sense valorar el ja elevat esforç 
fiscal que fan els veïns del municipi. Per a treure importància a 
aquest augment, l’alcalde va explicar que aquests 10 € al mes els 
ciutadans els gastem amb coses com la subscripció a Netflix...

Prestar serveis públics de qualitat no sempre implica pu-
jar impostos, i ja hem vist que aquests augments els darrers 
anys no tenen un retorn en millores per a la ciutadania. Si es 
preocupessin de veritat en recuperar els deutes pendents de 
cobrament (18,75 M€) potser no caldria apujar impostos: els 
contribuents ha de fer esforços majúsculs per pagar la festa 
dels qui no paguen?

El grup municipal de VOX ha declinat participar en aquest espai d'opinió.

Fomentar energies renovables ja no convé? Al passat mandat, 
gràcies a l’impuls d’una moció d’Esquerra aprovada per una-
nimitat, va entrar en vigor una ordenança que bonificava l’IBI i 
l’ICIO (contribució i impost de construccions) als habitatges que 
col·loquessin plaques solars. I ara, poc temps després, el govern 
municipal corre a eliminar-la. Es carreguen la bonificació del 
50% de la quota de l’IBI amb instal·lacions d’autoconsum amb 
energia solar fotovoltaica. I també la bonificació del 80% per a 
obres que incorporin sistemes per a l’aprofitament elèctric de 
l’energia solar en edificacions ja construïdes. Segons el govern 
municipal del PSC, “ja s’han aconseguit els objectius”. Voleu dir?

Passeig de les cales a Miami Platja: les obres de la vergonya 
Seguim amb les obres de la vergonya a Miami Platja. I viurem 
un nou episodi del culebrot de les obres al Passeig de les Cales 
per part de Costes de l’Estat, amb un pressupost d’11 M€, que 
van començar al setembre del 2023 i només havien de durar 
6 mesos?
• Capítol I. Febrer de 2024: Les obres s’aturen perquè en 

plena execució dels treballs es va haver de modificar part 
del projecte i va caldre ampliar-ne el termini.

• Capítol II: Abril 2024: Les obres segueixen aturades en 
plena temporada turística per culpa d’un tràmit adminis-
tratiu! Irresponsabilitat i deixadesa per part del govern del 
PSOE a Madrid i manca de lideratge de l’alcalde Morancho, 

QUAN GOVERNAR 
JA NO ÉS UN SERVEI I 
ESDEVÉ UN EXERCICI 
DE PREPOTÈNCIA

incapaç de solucionar una situació que el sobrepassa. 
Centenars de veïns segueixen sense poder accedir als 
seus habitatges.

• Capítol III: Els veïns afectats s’organitzen i demanen ex-
plicacions i 300 d’ells s’associen per denunciar la situació, 
les molèsties que les obres ocasionen i el perjudici de no 
poder accedir a pàrquings o comerços. Un dels principals 
problemes és el sistema de recollida d’aigües pluvials, que 
desemboca en un punt fràgil del conjunt de les cales, en 
una zona propensa a inundacions i afectada per l'acció de 
la maquinària de les obres. Consideren que l’impacte de 
les obres accelera l'erosió d'un segment del litoral, amb 
tala d’arbres i despreniments de terreny.

• Capítol IV: Les obres havien d’acabar el 28 de juliol i ara 
sembla que acaben el 27 d’octubre. Malgrat que l’Ajun-
tament no sigui el responsable, el govern municipal ha 
d’assumir la  seva responsabilitat: conseqüències nefastes 
per al turisme i maldecaps i molèsties per als ciutadans.

• Capítol V: 2 de novembre. Ara ve la traca final amb una 
inauguració sense estar-se de res, estiguin com estiguin 
les obres. 

Respectar els drets dels regidors no és una prioritat? Hem mencionar 
que l’equip de govern va votar en contra d’una moció d’Esquerra 
que defensava els drets dels regidors per tal de garantir la presèn-
cia visual de tots els regidors en els enregistraments dels plens.
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L'ESTIU
en imatges!!!

Si has participat en les diferents activitats que 
s'han programat al municipi durant els mesos 
d'estiu...

Busca't!

·  Galeria de fotografies

Festa de la Gent Gran al poliesportiu de Mont-roig

Acte institucional d'homenatge a les Roques

La Fira de Mont-roig va comptar amb una zona per gaudir de la gastronomia

Inauguració de la Fira de Mont-roig 2024

Interpretació del Cant dels Segadors per la Diada Nacional de Catalunya

Ofrena floral dels regidors/es a l'11 de setembre

Ballada de sardanes a Miami Platja per commemorar l'11 de setembre

Festes quadriennals de la Mare de Déu de la Roca

El cicle Sons de Nit ha tornat a omplir l'Ermita aquest estiu

Un brindis per a la gent gran!
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El Centre Cultural Església Vella enceta temporada d'exposicions 

Festa al Casal d'Avis Sant Jaume de Miami Platja

Festa de les Pobles

Pregó de la Festa Major de Sant Jaume de Miami Platja 

Nova edició del Miami Remember's Festival 

Exposició de Marcel Aragonès i Joan Punyet amb fotografies de Marcel·la Aguiló al CCEV

Festa de l'escuma per acomiadar els casals d'estiu

Sortida a Granada dels joves

La Pèrgola de la Platja Cristall, un dels punts neuràlgics de les festes de Sant Jaume 

Castell de focs fi de festa 
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